



## NOVA SCOTIA DUCK TOLLING RETRIEVERKLUBBEN

### Protokoll fört vid styrelsens möte via zoom 8 maj 2023

---

- § 22            **Vice Ordföranden öppnade mötet och hälsade välkommen.**
- § 23            **Beslutsmässighet. Beslutsmässighet föreligger.**  
**Närvarande:**  
Gunliz Bengtsson, Malin Kånåhols, Mikael Knös, Romy Jonsson, Therese Knutsson, Monika Levisson samt Åsa Roosqvist. Anslöt senare: Mats Viker, Carina Boijertz,
- § 24            **Dagordningen presenterades och godkändes.**
- § 25            **Som justerare valdes Malin Kånåhols**
- § 26            **Föregående protokoll lades till handlingar**
- § 27            **Inkomna skrivelser**
- diverse post från ssrk
  - revidering av regler för årets rallylydnadstollare och årets lydnadstollare (utifrån motion)
  - förtydligande ang skk-dispensen för ssrk, hur och var anmälan ska göras.
- § 28            **Utgående skrivelser.** Inga utgående skrivelser.
- § 29            **Rapporter från alla ansvarsområden**
- a.            Ordförande:**  
Deltog på SSRKs funktionärsträff, ingår i arbetsgruppen för vårt medlemskap- gruppövningar genomfördes utifrån resultatet av den medlemsenkät som gått ut till alla medlemmar. En viktig fråga som lyftes där var hur vi kan involvera yngre medlemmar i SSRKs verksamhet. Anmäld till SSRKs fullmäktige 27-28 maj tillsammans med vice ordförande.
- b.            Vice ordförande:**  
Varit i kontakt med sponsoransvarig i specialengruppen och diskuterat inför årets special. Har ej fått tag på alla sponsoravtalen, fundering kring vad som står angående annonser i Tollaren. Nytt avtal på två år med Dummies ej påskrivet ännu.
- c.            Jaktansvarig:** Jobbar vidare med NS-listan.
- d.            Sekreterare:**  
Bokat hotell inför junimötet. Tar fram uppgifter på lagringsmöjligheter inför junimötet. Återkoppling från Tollaren.

--	--	--



**e. Kassör:**

Ekonomisk rapport, skickat information till nya tollarägare.

**f. Avelsansvarig:**

Planerar för att tillsammans med ordförande formulera en skrivelse till CKC angående FCIs formulering av rastandard.

**g. Aktivitetsansvarig:**

Förtydligande av skk-dispensen, samma info som aktivitetsgrupperna fått ut, dock bemöts detta olika av polisen i olika distrikt.

Skickat välkomstbrev till nya medlemmar. Ny aktivitetsgrupp på gång.

**h. Uppfödaransvarig :**

Går igenom hemsidan vad gäller kennlar. Har påbörjat en sammanställning av kontaktuppgifter och skickar till webmaster för uppdatering av hemsidan.

**i. Specialansvarig:**

Anmälan öppnad för Rallylydnaden. Tollarvagnen på plats i Skåne. Besiktigtat marken för tollingjaktproven. Möten med de olika grupperna fortsätter.

**j. Exteriöransvarig. (vakant)**

§ 30 Övriga frågor - inga övriga frågor

§ 31 Nästa styrelsemöte: 10-11 juni i Jönköping

§ 32 Ordförande avslutade mötet.

Vid Protokollet:

Justeras:

-----  
Åsa Roosqvist, sekreterare

-----  
Mats Viker, ordförande

-----  
Malin Kånåhols

--	--	--